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سرپرست شهرداری منطقه یک عنوان کرد:

برنامهمحوری
درپروژههایعمرانی

سرپرست شــهرداری منطقه یک شیراز در بازدید از پروژه های عمرانی گفت: با 
توجه به احساس مسئولیتی که در رعایت حقوق شهروندی داریم، با حساسیت 
و دقت نظر ضمن تســریع در روند تکمیل پروژه های عمرانی آنها را برنامه محور 
خواهیم کرد. به گزارش واحد ارتباطات و امور فرهنگی شــهرداری منطقه یک 
شــیراز، جهان بین میرزایی، ضمن ابراز رضایت از وضعیت پروژه های عمرانی در 
ســطح منطقه اظهار کرد: می بایســت از تمام توان و ظرفیت های شهرداری در 
راستای تحقق رضایتمندی مردمی و خدمت رسانی به شهروندان استفاده نماییم 

و در اجرای پروژه ها کیفیت و کمیت را مدنظر قرار دهیم.
سرپرســت شهرداری منطقه یک شــیراز با تأکید بر اینکه می بایست در اجرای 
پروژه ها برنامه  محور حرکت شود، گفت: عدالت محوری و رفع نیازهای هر محله 
به صورتی که تعامل بیشــتری بین ســاکنان و شــهرداری در طراحی و تعریف 
پروژه ها به وجود آید، یکی دیگر از برنامه های شــهرداری منطقه یک در دوران 
مدیریت جدید می باشــد. وی با تأکید بر اینکه نیازمنــدی محلات منطقه در 
حوزه های عمرانی، فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی متفاوت اســت، افزود: توازن 
در فعالیت های شهری این نیســت که اعتبارات یکسان باشد و در برخی موارد 
نیاز اســت که به یک محله اعتبار بیشتری اختصاص یابد. میرزایی تصریح کرد: 
تلاش می کنیم تا از لحاظ کیفی و کمی توازن را در محلات منطقه برقرار نماییم 

و نگاهی واحد بر سطح محدوده داشته و بر اساس عدالت تصمیم گیری کنیم.

معاون فنی و عمرانی شهرداری منطقه 3 شیراز خبر داد:

رونقآسفالتدرشهرکسعدی
 

به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ســه، بهنام جعفری معاون فنی و 
عمرانی این شهرداری در بازدید از عملیات روکش آسفالت محله امام حسن)ع( 
شــهرک ســعدی گفت: در راســتای ارتقای سطح زندگی شــهروندان و بنا بر 
نیازسنجی به عمل آمده در شــهرک سعدی، بیش از 30هزار مترمربع از معابر 
محله امام حسن)ع( این شهرک تحت پوشش روکش آسفالت قرار خواهد گرفت 
که این عملیات هم اکنون در منشــعبات خیابان شــهید عرب سعدی در حال 
انجام است. معاون فنی و عمرانی شهرداری منطقه سه با اعلام اینکه پروژه های 
عمرانی مختلفی در قالب محرومیت زدایی در شهرک های رکن آباد و سعدی در 
حال اجراست، به برخی پروژه های عمرانی شهرک سعدی اشاره کرد و افزود: در 
محله های امام موســی کاظم)ع(، امام حسین)ع( و امام حسن)ع( این شهرک، 
حدود 7 پروژه محرومیت زدایی در حال اجراست که مناسب سازی و سنگ فرش 
کوچه های صعب العبور، لوله گذاری هدایت آب های ســطحی، زیرسازی، تک لبه، 

جدول و کانیواگذاری و روکش آسفالت از جمله این پروژه هاست.
جعفری روکش آســفالت معابر را از جمله مطالبات اصلی شهروندان ساکن در 
محله امام حســن)ع( قلمداد کرد و با اشــاره به اینکه تاکنون حدود 5هزار متر 
تک لبه، جدول و کانیوا در این محله اجرا شــده است، خاطر نشان کرد: توجه به 
خواسته های شهروندان و ایجاد رفاه و آسایش برای آنها، رویکرد مهمی است که 

همه عوامل شهرداری منطقه سه به این مهم توجه و اهتمام ویژه دارند.
معاون فنی و عمرانی شــهرداری منطقه ســه با بیان اینکــه در بحث عمران و 
آبادانی محله ها پروژه های عمرانی خوبی مدنظر قرار گرفته است، ابراز امیدواری 
کرد که اجرای این پروژه ها بتواند در ایجاد رضایتمندی و بهبود کیفیت زندگی 

شهروندان تأثیرگذار باشد.

توزیعرایگانهزارجلدکتاب
درمحلهکمتربرخوردارمهدیآباد

به گزارش روابط عمومی مجمع خیرین شهرساز و فرهنگ ساز شیراز، با توجه به 
اهمیت موضوع کتاب خوانی و کاهش سرانه مطالعه در کشورمان، با همت مجمع 
خیرین شهرساز و فرهنگ ساز شیراز در نهمین مرحله طرح پیوند با کتاب هزار 
جلد کتاب رایگان بین اهالی محله مهدی آباد با عناوین مختلف و به این شــکل 
که شــهروندان بعد از مطالعه کتاب را در اختیار دیگران به امانت بسپارند یا در 
مکان عمومی بگذارند، با اهداف ارتقای سطح فرهنگ عمومی شهروندان، ترویج 
امانت داری، افزایش سرانه مطالعه و گردش کتاب بین شهروندان برگزار گردید.

در این برنامه شــهروندان محلــه مهدی آباد به ویژه نوجوانان اســتقبال خوبی 
داشــتند. تاکنون 13700 جلد کتاب در سطح شهر اعم از بلوار شهید چمران، 
مجاورت عفیف آباد، حافظیه و پایانه های اتوبوســرانی نمازی و شاهچراغ)ع( بین 

شهروندان در قالب طرح پیوند با کتاب توزیع شده است.

اراضیکشاورزیپایابسددرودزن
درخرامهتسطیحشد

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خرامه از تســطیح لیزری 35 هکتار از اراضی کشاورزی 
حوضه آبریز رودخانه کر در این شهرســتان خبر داد. بــه گزارش روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان خرامه، ایرج دهقانی گفت: این عملیات با اعتبار ۶میلیارد ریال 
از محل اعتبارات ملی و مشــارکت 15 درصدی ذی نفعان انجام شــد. این مقام مســئول 
به کارگیری فناوری های نوین در کشــاورزی را از ضرورت های تولید اقتصادی عنوان کرد 
و افزود: با اجرایی شــدن این طرح، 10 نفر از بهره برداران از مزایای نفوذ دانش برخوردار 
شدند. دهقانی به اهمیت اعتبارات دولتی در سرعت بخشی عملیات تسطیح در زمین های 
کشاورزی اشاره کرد و یادآور شد: در حال حاضر 3۹3 نفر از بهره برداران خرامه ای متقاضی 
تســطیح اراضی زراعی خود با استفاده از تکنولوژی لیزر هســتند. مدیر جهاد کشاورزی 
شهرســتان خرامه اظهار کرد: تســطیح لیزری اراضی را می توان یکی از چشــمگیرترین 

پیشرفت ها در آبیاری سطحی برشمرد.

 شهرام شاهد- گروه خبر 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس گفت: یکی از مهم ترین مشکلات این 
شهرک کمبود آب مورد نیاز برای واحدهای صنعتی مستقر است و با توجه به بروز 
خشک ســالی ها و افت شدید منابع آب شهرک صنعتی، تأمین پایدار آب به عنوان 
یک اقدام مهم با اعتبار 50میلیارد تومان در دستور کار قرار گرفت و قرارداد تأمین 
آب شرب به میزان 50 لیتر بر ثانیه منعقد شد و بر اساس آن نیز پروژه خط انتقال 
این طرح از داخل شهرک صنعتی تا ورودی کمربندی شهرک صنعتی نیز توسط 
این شرکت اجرا شده و شرکت آبفای شیراز هم در حال اجرای پروژه انتقال آب تا 
ورودی شهرک صنعتی از سمت کمربندی است و با توجه به سرعت اجرای پروژه 
در یک ماه اخیر، امیدواریم تا آبان ماه امســال شــاهد تزریق آب به شبکه داخلی 

شهرک صنعتی شیراز باشیم.
سیدمصطفی هاشمی در جلسه مجمع عمومی عادی فوق العاده نوبت دوم شرکت 
خدماتی شــهرک صنعتی بزرگ شــیراز افزود: در راســتای اجرای برنامه نهضت 
زیرســاختی در شهرک صنعتی بزرگ شیراز، 10 پروژه بزرگ با اعتباری افزون بر 
۲۶5میلیارد تومان عملیاتی شده است. همچنین با بهره برداری از این طرح ها شاهد 
جهش زیرساختی در شهرک صنعتی بزرگ شیراز به عنوان مهم ترین قطب تولید، 

صنعت و اشتغال استان خواهیم بود.

وی با بیان اینکه این پروژه ها در حوزه های تأمین آب، آســفالت خیابان ها و مسیر 
دســترس، تکمیل روشنایی معابر و خیابان ها، توسعه تصفیه خانه فاضلاب، انتقال 
پساب، بهسازی بلوک های کارگاهی و پیاده روسازی است، گفت: این پروژه ها جزء 

مطالبات برحق صنعتگران و سرمایه گذاران است که در مرحله اجرا قرار دارد.
هاشــمی با بیان اینکه پروژه هایی کــه برای ارتقا و بهبود ســطح کمی و کیفی 
زیرساخت ها در این شهرک صنعتی انجام شده، در 10سال گذشته بی سابقه بوده 
اســت، گفت: با توجه به اهمیت راهبردی شــهرک صنعتی بزرگ شیراز به عنوان 
یکی از بزرگ ترین شهرک های صنعتی کشور، رفع مشکلات آن و توسعه و تکمیل 

زیرساخت ها در رشد و توسعه صنعتی استان نقش مؤثری در بر خواهد داشت. 
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس همچنین از پیشرفت ۹5 درصدی 
طرح انتقال پساب تصفیه خانه فاضلاب شیراز با اعتبار 3میلیارد تومان به شهرک 
صنعتــی خبر داد و گفــت: مراحل فنی و اجرایی طراحی ایســتگاه پمپاژ و خط 
انتقــال این طرح در مراحل پایانی قرار دارد و با بهره برداری از آن، بخشــی از آب 
شــرب شهرک صنعتی که به مصرف فضای سبز اختصاص یافته یا در صنایع غیر 
شرب نظیر واحدهای بتنی اســتفاده می شود، ذخیره می شود و به مصارف شرب 

اختصاص می یابد.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس همچنین از پیشرفت ۴0 درصدی 

طرح روکش آسفالت، بهســازی و تعریف جاده دسترس شهرک صنعتی با هدف 
روان سازی ترافیک ورودی و خروجی و ایمن سازی مسیر خبر داد و گفت: این طرح 

با اعتباری افزون بر ۲0میلیارد تومان در حال اجراست.
هاشــمی همچنین با اشــاره به اجرای دو طرح در زمینه ارتقا و توســعه ظرفیت 
تصفیه خانه فاضلاب شهرک صنعتی با اعتبار ۹0میلیارد تومان، گفت: فاز نخست 
این طرح ها تا دی ماه امســال به بهره برداری می رسد و با بهره برداری کامل تا یک 
ســال آینده، ظرفیت تصفیه خانه به دو برابر افزایــش می یابد و به بیش از ۸هزار 

مترمکعب می رسد.
مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی فارس در ادامه اجرای سه طرح در زمینه 
آسفالت خیابان ها و ترمیم روکش با اعتبار 100میلیارد تومان و اجرای طرح تکمیل 
روشنایی معابر با ۴0میلیارد تومان را از دیگر پروژه ها در این شهرک صنعتی اعلام 

کرد.
هاشــمی افزود: ســایر پروژه های طرح های جهش زیرساختی در شهرک صنعتی 

بزرگ شیراز نیز بر اساس برنامه زمان بندی در نیمه دوم امسال اجرایی می شود.
در مجمع عادی فوق العاده نوبت دوم شــهرک صنعتی بزرگ شــیراز که با حضور 
فعالان صنعتی برگزار شــد، گزارش عملکرد هیئت مدیره شرکت خدماتی قرائت و 

بازرس این شرکت با رأی اعضای مجمع انتخاب شد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد: طرح انتقال پساب پیشرفت 9۵ درصدی دارد

تزریقآبدرآبان
هاشمی: با توجه به سرعت اجرای پروژه انتقال آب در یک ماه اخیر، امیدواریم تا آبان ماه امسال 

شاهد تزریق آب به شبکه داخلی شهرک صنعتی شیراز باشیم

بازدیدهای نظارتی مدیریت شــهری از مناطق یازده گانه و دیگر ســازمان ها و دوایر شهرداری 
شــیراز به منظور بررسی خدمات رسانی بهتر و ایجاد امید در سومین سال شورای اسلامی شهر 
آغاز شد. به گزارش شیرازنوین به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، بازدیدهای نظارتی 
مدیریت شــهری از مناطق یازده گانه و دیگر سازمان ها و دوایر این کلان شهر به منظور بررسی 

خدمات رسانی بهتر و ایجاد امید در سومین سال شورای اسلامی شهر شیراز آغاز شد.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در نخستین بازدید که در منطقه 10 شهرداری کلید خورد، 
اظهار کرد: قســمت عمده اقدامات شورای اســلامی شهر شیراز، نظارتی است که بر پروژه های 
عمرانی به صورت مستمر و هفتگی در حال انجام و بخش دیگر این نظارت بر قوانین مصوب شورا 
در میدان فعالیت است. سید ابراهیم حسینی که ارتباط مستقیم مردمی و دوسویه را از وظایف 
مهم شــوراها ذکر می کرد، افزود: این بازدید به دیدارهای مردمی و چهره به چهره با کارکنان 
خدوم شــهرداری اختصاص یافت. او همچنین بر کیفیت مطلــوب این بازدیدها و برنامه ریزی 
مناسب جهت ارائه خدمات تأکید و بیان کرد: نظرات ابتکاری خوبی از سوی مدیران و کارکنان 
شــهرداری منطقه 10 دریافت کردیم که باید بازبینی و بررسی شود و بعضی مسائل، به صورت 

کلان نیاز به بررسی بیشتر و تصمیم گیری مناسب دارد.

شــهردار کلان شهر شــیراز نیز در این بازدید اظهار کرد: این بازدیدها به صورت هفتگی و کاملًا 
هدفمند از مناطق، سازمان ها و دیگر دوایر شهرداری شکل  گرفته که در نخستین بازدید همه 

حوزه ها، واحد های مختلف شهرداری منطقه 10 مورد بررسی قرار گرفتند.
محمدحسن اسدی از بررسی مسائلی که در دیدار چهره به چهره با کارکنان و جمعی از مراجعان 
حاضر در منطقه انجام شــد، خبر داد و گفت: طی این بازدیــد میدانی و ملاقات با کارکنان و 
مراجعان جلسه ای برگزار شد و مطالبی که شهروندان و کارکنان بیان کردند، مورد بررسی قرار 
گرفت و منجر به تصمیم گیری شد. او تصریح کرد: هدف مدیریت شهری در این بازدید، خدمت 
بدون واســطه و با کیفیت بالا به شهروندان است. شهردار کلان شهر شیراز ابراز امیدواری کرد: 
باید این جلسات به صورت مستمر برگزار شود و عیوب و نواقص در روند خدمات رسانی سریع به 
شهروندان را رفع کنیم. عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه 10 شهرداری شیراز 
اظهار کرد: این منطقه از وســیع ترین و مهم ترین مناطق شــهرداری شیراز است که بازدید از 
منطقه قطعاً باعث دلگرمی کارکنان مناطق می شود و بسیاری از مسائلی که در منطقه قابل رفع 

نبود، با حضور ریاست شورا، شهردار و معاونان شهردار برطرف شد.
ابراهیــم کمالی بیان کــرد: قطعاً این دیدارهای چهره به چهره با مــردم باعث ایجاد انگیزه در 

کارکنان و افزایش خدمات رسانی بهتر به شهروندان می شود.
او تصریح کرد: ارتباط مردمی و نظارت بر مصوبات شــورا در میدان کار از وظایف مهم شورای 

اسلامی شهر است.
شــهردار منطقه 10 شیراز نیز با اظهار خرسندی از این بازدید، آن را موجبات دلگرمی دانست 
و تصریح کرد: اتفاقات عمرانی خوبی در این منطقه در حال اجراســت و تمام تلاش خود را در 
منطقه خواهیم داشــت تا بتوانیم سیاســت ها، تدابیر و راهبردهای شهرداری را طبق قانون و 

مصوبات شورای اسلامی شهر به مرحله اجرا برسانیم.
شهرام سبزیان فرد عنوان کرد: همه عملیات های عمرانی بدون وقفه و بدون تعطیلی در حال اجرا 
هستند و در حوزه شهرسازی پاسخ گوی شهروندان هستیم. او گفت: بسیاری از مشکلات که در 

منطقه قابل رفع نیست، در این بازدیدها قابل  بررسی و رفع است.

به گزارش روابط عمومی شــورای اســلامی شهر صدرا در جلسه مشــترک شورا و آموزش و 
پرورش ناحیه ۲ که در صحن شورا برگزار شد، آرش محمدی رئیس شورا ضمن خوشامدگویی 
به سرپرســت و معاونان آموزش و پرورش ناحیه ۲ بیان داشت: شهر صدرا نیازمند عزم جزم 
مسئولان کشــوری، نمایندگان مجلس و مدیران ارشد استانی برای استقرار ناحیه 5 در این 
شــهر است. وی بیان داشــت: مشکلات آموزشی در این شهر نمود بیشــتری دارد و آن هم 
به دلیل تعداد بالای دانش آموزان در شــهر صدراســت. محمدی افزود: تعامل میان آموزش 
و پرورش و شــورای اسلامی و شهرداری شــهر صدرا جهت ساخت مدارس بیشتر و افزایش 
کیفیت آموزشــی باید بیش از پیش فزونی یابد؛ در غیر این صورت در آینده نزدیک با بحران 

آموزشی مواجه خواهیم شد.
خداکرم فیروزمند رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و حقوقی شورای شهر اسلامی صدرا 
بیان داشت: شهر صدرا با خیل جمعیت دانش آموزی با کمبود شدید مدرسه روبه روست. وی 
افزود: در اول مهر حداقل 5هزار دانش آموز برای تحصیل به شهر شیراز عزیمت می نمایند. وی 
بیان داشــت: از مشکلات اساسی شهر صدرا کمبود مدارس به خصوص در مقطع متوسطه ۲ 
می باشد، اما در این شهر تنها دو دبیرستان وجود دارد. فیروزمند گفت: کیفیت مدارس دولتی 
و حتی غیردولتی در شــهر شیراز بسیار بالاتر از مدارس در شهر صدرا می باشد و این موضوع 
ســبب افزایش شکاف آموزشی در این شــهر گردیده است. وی افزود: از دیگر مشکلات شهر 
صدرا عدم وجود هنرســتان می باشد. در این شهر تنها یک هنرستان وجود دارد که بسیاری 
از رشــته ها را پوشــش نمی دهد. از دیگر نیازهای ضروری این شــهر ایجاد و ساخت مدرسه 
استثنایی می باشد. قریب به 350 دانش آموز خاص در شهر صدرا وجود دارد که برای تحصیل 
مجبور به حضور در شــهر شیراز هســتند. فیروزمند در پایان بیان داشت: از اقدامات مناسب 
شــهرداری و شورای شهر صدرا برای رفع مشکلات والدین دانش آموزان، رایگان نمودن حمل 
و نقل شــهری به مدت یک ماه می باشد. همچنین این شورا قصد دارد در مسیرها و خطوط 
حمل و نقل شهری بازنگری نماید تا این سرویس ها با عبور از خیابان هایی که مدارس دولتی 

در آنها قرار دارد، برای دانش آموزان حمل و نقل راحت تری را فراهم نماید.
امین عباسی سرپرست شــهرداری صدرا بیان داشت: با توجه به مشکلات فراوان شهر صدرا 

و نبود زیرســاخت های مناسب و علی رغم اینکه شــهرداری هیچ تعهدی به سایر ارگان ها و 
ادارات از جمله مدارس ندارد و بودجه ای نیز در این خصوص تأمین نشــده است، اما با توجه 
به درخواســت مدیران مدارس و تعهدات اخلاقی که نسبت به رفع مشکلات دارد، نسبت به 
رنگ آمیزی دیوارها، احداث فضای سبز درون و جلوی مدرسه، نقاشی دیوارها، محوطه سازی، 

رفع اشکال تأسیسات، استقرار سطل زباله، تأمین کتاب و... اقدامات مؤثری انجام داده است.
هاشم عزیزی رئیس کمیسیون برنامه و بودجه این خصوص توضیح داد: طبق توافقات گذشته 
صورت گرفته میان شورای شهر و شهرداری صدرا با آموزش و پرورش ناحیه ۲، مقرر گردیده 
بود ســالانه دو مدرسه 1۸کلاسه در شهر صدرا ساخته شــود و به بهره برداری برسد که این 
موضوع شایســته اســت توســط آقای علیپور مورد پیگیری قرار گیرد. همچنین با توجه به 
مســکن های ملی احداث شده و در دست احداث، متأسفانه هیچ گونه فضای آموزشی در کنار 
این مجتمع ها دیده نشده است و با توجه به سرریز شدن جمعیت در آینده، این موضوع سبب 
بحران خواهد شد. روح اله شجاعیان عضو کمیسیون حمل و نقل و ترافیک خاطرنشان ساخت: 
آموزش و پرورش ناحیه ۲ در خصوص ســاخت مدارس در شهر صدرا بسیار ضعیف عملکرده 
اســت. وی افزود: پیگیری شورای شهر صدرا و شــهرداری در دو سال گذشته تنها منجر به 
نوسازی دو مدرسه گردید که قطعاً این کارنامه برای آموزش و پرورش قابل قبول نیست. وی 
بیان داشت: آنچه می تواند سبب توسعه مدارس در شهر صدرا گردد، ساخت مدارس از طریق 
خیران و تشــکیل مجمع خیرین مدرسه ساز است. نکته دیگر این است که شرکت عمران که 
متولی زمین های شــهر صدرا و همچنین ساخت مسکن ملی و مهر است، می بایست نسبت 
به واگذاری زمین برای توســعه و تجهیز مراکز آموزشــی و مدارس و ساخت مدرسه در کنار 
مســکن های ملی و مهر اقدامات شایســته انجام دهد که این امر با تعامل آموزش و پرورش 
با شــرکت عمران میسر است. مجتبی پارسایی رئیس کمیسیون سرمایه انسانی بیان داشت: 
این شــهر طبق آمار تخمینی، دارای 500 دانش آموز خاص معلول و اســتثنایی می باشد که 
قطعاً نیازمند مدرسه استثنایی هســتند. جمعیت دانش آموزان شهر صدرا از جمعیت برخی 
شهرستان های استان فارس بیشتر است. تعداد جمعیت دانش آموزان بالغ بر 10هزار نفر است 
که برای دسترسی آموزشی باید به شیراز مراجعه نمایند و این موضوع هزینه های زیادی را به 

خانواده ها تحمیل می نماید. با افتتاح مسکن های ملی و مهر نیز قریب به 3000 دانش آموز به 
جمعیت دانش آموزی شــهر اضافه می شود. اگر هم زمان با ساخت و افتتاح مسکن های ملی و 

مهر هیچ مدرسه ای اضافه نشود، سبب ایجاد بحران خواهد شد.
علیپور سرپرســت آموزش و پرورش ناحیه ۲ بیان داشت: مسائل و مشکلات صدرا بیشتر به 
دلیل عدم تمرکز مدیریت شهری می باشد و در وهله اول باید مدیریت شهری متمرکز گردد 
تا بتوان خدمات آموزشــی بهتری به دانش آموزان ارائه نمود. وی افزود: مهم ترین مسائلی که 
آموزش و پرورش در شــهر صدرا بررســی و رفع مشکل نموده است، سرویس مدارس، لباس 
دانش آموزان، تجهیز نواقص مدارس، تقویم معلمان، زیباســازی مدارس و... می باشد. علیپور 
گفت: ســاخت آموزش و پرورش ناحیه ۲ مشــکلات مطرح شده توســط اعضای شورا را به 
مراجع ذی صلاح مانند فرمانداری و استانداری منعکس خواهد نمود. وی بیان داشت: برخی از 
مشــکلات موجود در شهر صدرا مرتبط با زیرساخت ها و شرایط این شهر است که می بایست 
توسط مسئولان شهری مرتفع گردد؛ به عنوان مثال در اختیار گذاشتن زمین های با کاربری 
مناسب آموزشی و همچنین امکان اجاره مجتمع های ویژه جهت اجاره برای مدارس استثنایی 
از جمله مواردی است که می  بایست توسط مسئولان شهری در اختیار آموزش و پرورش قرار 
گیرد تا آموزش و پرورش نیز بتواند با ساخت یا اجاره آنها نسبت به راه اندازی مراکز آموزشی 
اقدامات لازم را انجام دهد. وی افزود: هیچ گونه مانعی بر ســر اســتقرار آموزش و پرورش در 
شهر صدرا وجود ندارد، اما اجرایی شدن این امر منوط به تأمین اعتبار و سامان دهی معلمان 

می باشد.

شهردار کلان شهر شیراز در بازدیدهای نظارتی از مناطق یازده گانه اعلام کرد: 

هدفشهرداری،خدمتبدونواسطه
دکتر اسدی: در بازدیدهای میدانی و ملاقات با کارکنان و مراجعان موارد بررسی و منجر به تصمیم گیری می شود

سرپرست شهرداری صدرا:

دغدغه رفع مشکلات شهروندان را داریم

معاون خدمات شهری منطقه 9 شیراز:

فضاهایشهریزیباسازیمیشوند
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۹ شیراز، معاون خدمات شهری منطقه با اشاره به ضرورت پاک سازی اراضی باز در 
سطح منطقه گفت: توجه به بهداشت محیط، رفع نازیبایی و درخواست شهروندان تسطیح و پاک سازی زمین های باز در سطح 
منطقه به صورت مســتمر در حال انجام اســت. به گفته معاون خدمات شهری، منطقه برخی از درخواست های شهروندان طی 
تماس با سامانه 137 تسطیح و پاک سازی زمین های باز در جوار منازل مسکونی است که معاون خدمات شهری منطقه با توجه 
به درخواست شهروندان این موارد را دستور کار اجرایی قرار می دهد. این مسئول خدمات شهری در سطح منطقه ۹ اعلام کرد: 
در همین راســتا و درخواســت های مردمی تسطیح و پاک سازی زمین باز بین کوچه 5 و 7 طلاییه به متراژ ۹000 متر و کوچه 
۶ مشکل گشا به متراژ 3000 متر انجام گردید. این مقام مسئول در شهرداری در پایان عنوان کرد: جمع آوری ضایعات، نخاله و 
خار و خاشاک از جمله اقداماتی است که بر سامان دهی منظر شهری تأثیر بسزایی دارد و به همین جهت در اولویت کاری حوزه 

خدمات شهری منطقه دو قرار دارد.  

شهردار منطقه 11 شیراز خبر داد:

رفاهشهروندیباتوسعهخدماتشهری
به گفته شهردار منطقه 11، پروژه ساخت سرویس بهداشتی در بولوار تخت جمشید از سوی معاونت 
اجرایی و خدمات شهری شهرداری منطقه یازده در حال انجام است. علی فراشائیان گفت: در راستای 
فراهم آوردن شــرایط مناسب زیستی و ســاخت مکان هایی برای رفاه حال شهروندان، پروژه ساخت 
سرویس بهداشتی بولوار تخت جمشید که از گذرگاه های پر رفت و آمد این بخش از کلان شهر شیراز 
است، از سوی معاونت اجرایی و خدمات شهری منطقه پیگیری می شود. شهردار منطقه یازده افزود: 
ساخت این سرویس بهداشتی در 7 چشمه برای مردان و 7 چشمه برای بانوان در زمینی به زیربنای 
105 مترمربع از سه ماه پیش آغاز شده و با تکمیل و رعایت استانداردهای لازم تا یک ماه آینده به 

بهره برداری می رسد.
گفتنی است با بررسی های کارشناسی از سوی همکاران معاوت اجرایی و امور شهر چندین سرویس 

بهداشتی در دیگر گذرگاه های پر رفت و آمد منطقه یازده جانمایی و راه اندازی می شود.


